
Zápis zo stretnutia tematickej skupiny Mládež a šport  3. 3. 2015 o 17:00 
 
Prítomní: 
Marián Lietava 
Dušan Kubiňák 
Pavol Krnáč 
Vladimír Ivan 
Jakub Forgács 
Patrícia Kapustová 
Daniel Bernát 
Milan Kysel 
Boris Franko 
p. Natália Ceglédyová 
Miroslav Šimkovič 
 
Ako hosť: poslanec M. Molitoris 
 
 
Marián Lietava by chcel predložiť projekt vybudovania detského dopravného ihriska v areáli MŠ 
Radvanská 28, ktorý by slúžil aj na účely ihriska pre deti. 
 
Dušan Kubiňák a Pavol Krnáč prichádzajú s návrhom projektu, ktorý by vybudoval cyklotraily v 
Laskomeri, Podlaviciach... 
 
Boris Franko má projekt hokejbalového ihriska v Sásovej; projekt, vo svojej prvej fáze, by sa týkal hlavne 
zemných prác 
 
Pani Ceglédyová skúma možnosť prepojenia svojho projektu Športiáda seniorov s projektom mestských 
športových hier 
 
Vladimír Ivan a Milan Kysel predstavili svoje projekty mestských hier. Napriek istým podobnostiam, líšia 
sa v poňatí, napr. dĺžky trvania: u Vlada by projekt mal trvanie celoročné, s mesačne organizovanými 
súťažami; Milanova predstava je skôr o jednodňovom celomestskom podujatí. Obaja vidia prieniky 
svojich projektov. Milan napokon ponúkne spoluprácu na Vladovom projekte, vzdáva sa však predloženia 
svojho. 
 
Poslanec Molitoris vysvetlil situáciu okolo prenájmu priestorov zimného štadióna, ako reakciu na Jakuba 
Forgácsa, ktorý sa snaží projektom pokryť len náklady na prenájom zimného štadióna pre účely 
organizovania medzinárodného podujatia parkouristov.  
 
Ďalšie praktické rady a informácie ponúkol poslanec Molitoris aj členom OZ Kolesom (D. Kubiňák, P. 
Krnáč), v súvislosti s ich jednaním so Štátnymi lesmi ako potenciálnym partnerom pre financovanie časti 
projektu budovania cyklotrailov. 
 
Záver:  
Črtá sa, že bude predložených viac samostatných projektových návrhov: 
Dopravné ihrisko  
Cyklotraily 



Mestské športové hry (potenciál zahrnúť aj nejaké menšie projekty - projekt hodín plávania pre autistické 
deti?...) 
Prenájom haly pre parkour 
Hokejbalové ihrisko 
 
Bude potrebné zistiť, či projekty dopravného ihriska a budovania cyklotrailov nespadajú do kategórie 
investičných financií, čo by projekty v plánovanej podobe diskvalifikovalo. Predkladatelia boli tiež 
poučení o potrebe priloženia patričných povolení. 
 
Termín ďalšieho stretnutia skupiny nebol zatiaľ určený. 
 
Zapísal: Miroslav Šimkovič 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


